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Segons va explicar el re-
gidor d’Obra Pública,
Ivan Tibau, la subvenció
es durà a terme mitjan-
çant la formalització
d’un préstec a l’Institut
Català de Finances.
Aquest préstec, que puja
fins a prop d’1.139.000
euros, el pagarà el govern
català mitjançat el Con-
sell Català de l’Esport.
D’aquesta manera,
l’Ajuntament podrà dis-
posar de la subvenció de
820.500 euros per a la
piscina.

El projecte de la pisci-
na coberta ha estat llarga-
ment reivindicat de fa
temps per la societat llo-
retenca, i el govern té in-
tenció de tenir llest ja el
plec de condicions del
concurs aquest estiu, tot i
que no és fàcil elaborar-
lo, per així poder comen-
çar a construir la infraes-
tructura abans de final
d’any.

Es calcula que la pisci-
na pot costar fins a uns 16
milions d’euros, i l’Ajun-
tament estudiarà si la
construiran juntament
amb el pàrquing de la no-
va zona esportiva. Si fos
així, el pressupost s’ele-
varia fins a 25 milions
d’euros.

L’acceptació de la sub-
venció de la Generalitat
es va fer per unanimitat, i
els grups de l’oposició
van expressar el seu de-
sig que després de tants
anys Lloret pugui dispo-
sar aviat de la tan espera-
da piscina.

Lloret rep 820.500 euros del govern
per construir la piscina coberta
L’Ajuntament espera que abans de final d’any hagin començat les obres
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● El punt més polèmic del ple d’ahir
va ser l’aprovació inicial de la modifi-
cació de l’article 52 de l’ordenança de
policia de la via pública. Amb aquest
canvi es pretén evitar que les botigues i
altres establiments comercials col·lo-
quin els seus productes a la vorera o
penjats a la façana. La decisió, que des
de l’Ajuntament reconeixen que no ha
estat ben rebuda per tothom, té com a
objectiu ordenar la imatge d’aquest
sector i evitar les botigues «multipro-
ducte». Lloret vol donar una imatge de
«qualitat» en aquest sector, que aplega
fins a 1.200 comerços.

Tanmateix, ahir va tenir lloc l’apro-
vació inicial de la modificació, però, en
tot cas, no serà fins a l’1 de gener de

● Lloret rebrà una subvenció de la
Generalitat de 820.500 euros per a la
piscina coberta, que l’equip de go-
vern vol començar a construir abans

Típica imatge de Lloret a l’estiu, amb la via pública plena de productes. / L. JUANOLA

no acabi l’any. El ple municipal cele-
brat ahir a la nit va aprovar l’accepta-
ció d’aquesta subvenció, un petit ajut
per a un projecte valorat en uns 16
milions d’euros. També es va apro-

l’any vinent que entrarà en vigor, i
afectarà tot el terme municipal. Que-
den exempts d’aquesta prohibició, pre-
vi permís de l’Ajuntament, els negocis
de verdures, fruita i flors i plantes.

Tot i així, des de l’oposició no es va
veure gaire clara aquesta modificació.
El PSC, EUiA-ICV, el GRILL i Es-
querra es van abstenir, ja que conside-
ren que manca consens entre el sector
afectat. Gregori Elorza (PSC) va dir
que «s’ha plantejat de forma errònia»,
Antonia Garcia (EUiA-ICV) va desta-
car la «divisió» del sector, Joaquim
Teixidor (GRILL) va qualificar el pro-
jecte de «sectari», i Eduard Coloma va
lamentar que no s’hagués fet «escol-
tant la gent»

var la modificació de l’ordenança de
policia de la via pública, amb la in-
tenció d’evitar que els comerços
ocupin les voreres amb els seus pro-
ductes.

Ordenació comercial polèmica

Arreglen els terrenys on s’ha situat la
policia local temporalment a Castelló
● Castelló d’Empúries. L’Ajuntament ha decidit arre-
glar els terrenys on s’ha situat temporalment la seu
de la policia local de Castelló d’Empúries, a Empu-
riabrava, ja que amb les pluges s’emplena de fang.
El consistori hi instal·larà una vorera a tot el voltant
i es posarà sauló a tot l’aparcament. «Amb aquesta
actuació dignificarem les condicions de treball dels
nostres agents i permetrem un accés més còmode a
tots els usuaris d’aquest servei», explica Pere Igle-
sias, regidor d’Urbanisme. / M.V.

ERC de Figueres demana informació
sobre viatges fets pel govern local
● Figueres. En el ple municipal celebrat la setmana
passada la regidora d’ERC, Olga Carbonell, va de-
manar informació relativa a viatges que en els dar-
rers mesos han fet membres de l’equip de govern
–CiU, PSC i ICV– a Madrid, París, Mauthausen i
Itàlia, en alguns casos acompanyats per represen-
tants d’entitats ciutadanes. L’alcalde va contestar
que el viatge a Mauthausen, que va fer el mes passat
amb una trentena de membres de la comunitat gita-
na, ja va ser explicat en una junta de portaveus mu-
nicipals i, amb relació a la resta, es donarà la infor-
mació per escrit en el proper ple. / J.P.

Renoven les rutes marineres de
l’Escala sobre històries de pirates
● L’Escala. El Museu de l’Anxova i de la Sal de l’Es-
cala torna a organitzar aquest estiu les rutes marine-
res sobre històries de pirates i contrabandistes, però
renovades. Aquest any, els visitants que hi vulguin
participar passaran gairebé tot el dia al mar i podran
dinar al vaixell el menú del contrabandista. També
es permet que els participants facin una parada per
banyar-se al mar. / M.V.

� Trobada de grups de bastons a Maià. Di-
umenge passat a Maià de Montcal es va celebrar la
primera trobada de grups de bastons, en què van in-
tervenir set entitats de les demarcacions de Girona i
de Barcelona. L’acte és va completar amb un dinar
popular amb prop de 200 persones. / J.P.

� Millora de la platja de la Fosca, a Palamós.
Les runes d’antigues estructures a l’extrem nord de
la platja de la Fosca de Palamós s’han tret i en el seu
lloc s’ha fet un talús amb vegetació autòctona. És
una de les accions mediambientals del litoral ex-
ecutades per l’Ajuntament i l’Estat. / A.V.

●  La Unió de Botiguers
de Llagostera critica l’ac-
tuació de l’equip de go-
vern en relació amb les
obres del pla d’accessibili-
tat que està portant a terme
en alguns carrers cèntrics
del poble. Els botiguers
critiquen sobretot la man-
ca d’informació, a més de
la lentitud en l’execució de
les obres i el perjudici en
les vendes que els suposa

la supressió d’aparcament
al centre a causa dels tre-
balls. En aquest sentit, els
botiguers es queixen tam-
bé de les dificultats per ac-
cedir als establiments o als
domicilis, i del fet que al-
guns afectats no van ser
convocats pel consistori a
una reunió per tractar de
les obres del carrer Àngel
Guimerà. Per la seva ban-
da, l’alcalde, Fermí Santa-
maria, reconeix que per un

error de comunicació al-
guns botiguers afectats per
les obres no es van convo-
car, si bé manté que el go-
vern farà un seguiment i
control de les obres, i que
es reunirà amb els comer-
ciants aquesta mateixa set-
mana per tractar el tema.
Santamaria manté també
que les obres no acumulen
retard en relació amb el
termini previst, però reco-
neix dificultats per la plu-

ja. Les obres del pla d’ac-
cessibilitat s’estan execu-
tant des de fa setmanes al
carrer Almogàvers, i han
començat recentment al
carrer Àngel Guimerà, i
també es portaran a terme
al carrer Consellers. Els
treballs inclouen, a més de
l’eixamplament i adapta-
ció de les voreres, la reno-
vació i el soterrament dels
serveis, amb un pressupost
de més d’un milió d’euros.

Els botiguers de Llagostera critiquen el
govern per les obres d’accessibilitat
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